
t 5 LİRA

6 Kasım 2024 ÇARŞAMBA

Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Ulaşım Hizmetleri Daire Baş-
kanı Nurettin Şengül, “Büyük 

otobüslere dönülmesi iyi olmadı. 

Benim küçük otobüslere de ihtiya-
cım var. Verdiğimiz mücadelede 
iyi bir yere geldik, bu daha da iyi 
yere gidecek." dedi

ULAŞIM KAVGASI
ŞIRKET ILE ODA YÖNETIMI ARASINDA GERGINLIK

 

Esnaf Ulaşım A.Ş. Başkanı Mehmet 
İnce, Antalya Otobüsçüler Esnaf ve Sa-
natkârlar Odası’nın engellemesi nede-

niyle; 15 otobüsün Pazar günleri 
çalıştırılmadığını iddia etti. İnce, “Du-

rakta bekleyen halk mağdur oldu. Oda 
adil davransın hafta sonu çalışmak 

isteyen şoförler çalışsın.” dedi.

                                        BÖCEK’İN KUYUSU KAZILIYOR 

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Ulaşım 
Hizmetleri Daire Başkanı Nurettin Şengül’ü 
ziyaret eden Esnaf Ulaşım A.Ş. Başkanı Mehmet 
İnce, otobüsçülerin sorunlarını anlattı. Şirketle-
rine ait 15 otobüsün pazar günleri çalıştırılmadı-
ğını belirten İnce, “Vatandaş duraklarda mağdur 
oldu. Muhittin Başkan’ın kuyusu kazılıyor. Hafta 
sonu çalışmak isteyen şoförler çalışsın. Adil bir 
yönetim istiyoruz” dedi.

BAŞKANLARA ULAŞAMIYORUZ

n NE ODA başkanına ne de Başkan Muhittin 
Böcek’e ulaşabildiklerini belirten Mehmet İnce, 
“Muhatap bulamıyoruz. Sadece oda ile görüşülü-
yor. Rotasyondaki sıkıntı nedeniyle aylık 2-3 bin 
kilometre boş yere yol gidiyoruz. Kamu zarara 
uğruyor. Antalya’nın ulaşımı yönetilemiyor. 
Ankara’da 20 yıl önceki hat aynı çalışıyor. Bizde 
her hafta sokak, mahalle, cadde değişiyor” diye 
konuştu.  n HABERİ 4’TE 

SORUNLAR 
ÇÖZÜLECEK 

Nurettin Şengül                   Mehmet İnce

n KEPEZ Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz’ün, kasım ayı 
meclis toplantısında müjdesi-
ni verdiği 38 projenin ilkinin 
yapımı başlıyor. Teomanpaşa 
Mahallesi Semt Evi’nin temeli 
yarın atılıyor. n HABERİ 5’TE 

PROJELER 
BAŞLIYOR

                    

n MURATPAŞA 
Belediyesi, Atatürk’ün 
vefatının 86'ncı yıl 
dönümünde Ata’ya 
Saygı Yürüyüşü 
düzenliyor. Yü-
rüyüş, 10 Kasım 
Pazar günü saat 
18.00'de Atatürk 
Kent Meyda-
nı'ndan başlaya-
cak.  
n 8’DE 

Ata’ya saygı 
yürüyüşü

n ANTALYASPOR’un  resmi hesaplarından 
yapılan maç paylaşımını yorum yağmuruna 
tutan taraftarlar, Teknik Direktör Alex’e yöne-
lik istifa çağrısında bulundu. Teknik Sorumlu 
Mehmet Aurelio  ise “Şu anda istifa gibi bir 
düşüncemiz yok” dedi.  n 7’DE 

İSTİFA ETMİYOR

Taraftarlar 
bir kez daha 
çağrı yaptı 

ama

n ŞAHİN, “Sağlık Bakanlığı’nın, sağlık alanında yaşanan 
ciddi sorunlarını çözmek yerine ödeme üzerinden değişiklik-
ler yapmaya çalışması konuyu iyi  kavrayamadığın9ı göster-
mektedir. Yürürlüğe giren bu yönetmelik, sağlık emekçileri-
nin haklarına bir katkı sağlamayacaktır.” dedi. n 4’TE 

HEKİM İSYANI
Antalya Aile Hekimleri Der-
neği Başkanı Dilek Şahin, 

‘Performans ve Ödeme Yönet-
meliği’nin çalışma koşulla-

rını eziyete dönüştürecek bir 
yönetmelik olduğunu söyledi.

                    YANLIŞ BİR YÖNETMELİK

n ANTALYA’DA son günlerde artan yaya geçidi 
denetimleri, sürücüler ve vatandaşlar arasında 
tartışmalara neden oldu. Bası sürücüler, ceza yaz-
mak için tuzak kurulduğunu ileri sürdü. Emniyet 
kaynakları ise iddiaları yalanladı. n HABERI 6’DA 

TRAFİKTE CEZA 
TUZAĞI İDDİASI

n DÖSİAD Genişletilmiş Üye Toplantısının 
konuğu ATSO Başkanı Yusuf Hacısüley-
man oldu. DÖSİAD’ın tarihçesinden bah-
seden Başkan Gencer, “İlçenin ilk STK’sı 
olmanın gururunu yaşıyoruz” dedi. n 8’DE 

DÖSİAD’ın konuğu 
Hacısüleyman oldu

YANGINDA  
CAN VERDİ
n YEŞİLOVA Mahallesi’nde bir evde 
misafir olan Menekşe Arslan (27), 
perdenin tutuşma-
sı sonucu çıkan 
yangında hayatını 
kaybetti. Evden 
kaçmaya çalışan 
talihsiz kadına pen-
cere parmaklıkları 
engel oldu. n 3’TE 

n TÜRKİYE Psikiyatri Derneği MYK Ör-
gütlenme Sekreteri Doç. Dr. İrem Ekmek-
çi Ertek, “Depresyon görülme sıklıkları 
pandemiden sonra yüzde 25 oranında 
arttı” dedi. n HABERİ 6’DA 
 

PANDEMİ 
DENGEMİZİ 
BOZDU

Psikolojik 
rahatsızlıklarda
yüzde 25 
artış var 
 

KARİKATÜRLE
FARKINDALIK
n ORGAN Bağışı Haftası 
dolayısıyla, toplumda farkında-
lık oluşturmak amacıyla Kepez 
Devlet Hastanesi’nde ‘Organ 
Bağışı’ konulu karikatür sergisi 
düzenlendi.  n 2’DE 

n RUSYA ile Ukrayna arasındaki savaş 
nedeniyle Türkiye’nin kapılarını açtığı ve 
yaklaşık 2,5 yıldır Antalya’da konuk edi-
len Ukraynalı çocuklar, Ukrayna’nın talebi 
üzerine ülkelerine gönderiliyor. n 5’TE 

Ülkelerine dönüyorlar 

TEMEL ATILACAK
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Türkiye genelinde Kasım ayına 
gelinmesine rağmen sıcak hava 
dalgası etkisini göstermeye de-
vam ediyor. Meteoroloji Genel 

Müdürlüğü’nün son sıcaklık raporu-
na göre, ülkenin çeşitli bölgelerinde 
şaşırtıcı sıcaklık değerleri kaydedildi. 
Özellikle Ege ve Akdeniz bölgelerinde 
sıcaklıklar yaz aylarını aratmayan sevi-
yelere ulaştı.Rapora göre, en yüksek sı-
caklık Aydın’ın Kuyucak ilçesine bağlı 
Musakolu köyünde ölçüldü. Termomet-
relerin 45 dereceyi göstermesi, şaşkınlık 
yarattı. Bu sıcaklık değerinin, Kasım 
ayında alışık olunmayan seviyelerde 
olması bölge halkını tedirgin etti. 

TURİZMDE SONBAHAR BAYRAMI
Antalya’da da sıcak hava etkisini sürdü-
rüyor. Antalya’nın Manavgat ilçesinde, 
Kasım ayına rağmen 26 dereceye ulaşan 

sıcaklık değerleri ölçüldü. Yüksek 
sıcaklıklar nedeniyle sahil bölgelerinde 
turistlerin denize girmeye devam ettiği 
görüldü. Diğer taraftan ise otellerde 
yazlardan kalma günler devam ediyor. 
Sıcak havaların da etkisi ile bir süre 

daha uzayan turizm sektöründe otellerin 
doluluk oranları turizm paydaşlarını 
memnun etti. Sıcak hava karşısında 
havuz başında güneşlenen ve sık sık ha-
vuza girerek serinleyen turistler, sıcak 
havanın keyfini sürdü. 

YAĞMUR BEKLENMİYOR
Bununla birlikte, Türkiye’nin doğu 
ve kuzey bölgelerinde hava koşulları 
oldukça farklı bir tablo çiziyor. Karade-
niz Bölgesi’nde Rize’nin Çamlıhemşin 
ilçesinde-3.9 derece ile ülkenin en 
düşük sıcaklık değeri ölçüldü. Meteo-
roloji Genel Müdürlüğü, hafta boyunca 
hava sıcaklıklarının kuzey, iç ve doğu 
bölgelerde mevsim normallerinin 2 ila 
4 derece altında seyredeceğini tahmin 
ediyor. Antalya’da gündüz 30 derecele-
re kadar yaklaşan hava sıcaklığı gece 10 
derecelere kadar düşerek, sıcaklık farkı 
20 derece oldu. Kentte hava sıcaklığının 
önümüzdeki günlerde bir değişiklik 
olmayacağı yönünde. Ekim ayını kurak 
geçiren Antalya’da Kasım ayının son 
haftasına kadar etkili bir yağmur bek-
lenmiyor. n ERTUĞRUL GÜN

KIŞ ARİFESİNDE 
REKOR SICAKLIK

Termometreler 45 dereceyi gördü

Meteoroloji Genel Müdürlüğünün yayınladığı sıcaklık raporuna 
göre Aydın’ın Kuyucak ilçesi Musakolu köyünde termometrele-
rin 45 derecelere kadar çıkması vatandaşları şaşırttı. Antalya’da 
ise en yüksek sıcaklık 26 derece ile Manavgat’ta ölçüldü. 

Organ Bağışı Haftası dolayısıyla, toplumda 
farkındalık oluşturmak amacıyla, İl Sağlık 
Müdürlüğü çeşitli etkinlikler yapmaya devam 
ediyor. Bu kapsamda, Kepez Devlet Hastane-
si’nde dünya çapında ünlü 100 karikatüristin 
hazırladığı ve ödüllendirilen eserlerden oluşan 
‘Organ Bağışı’ konulu karikatür sergisinin 
açılışı gerçekleştirildi.Sergi açılışına, İl Sağlık 
Müdürü Prof. Dr. Behzat Özkan, Kamu Hasta-
neleri Hizmetleri Başkanı Dr. Murat Türkyıl-
maz, Sağlık Hizmetleri Başkanı Dr. Fikriye 
Başaran, başkan yardımcıları, Kepez Devlet 
Hastanesi Başhekimi Opr. Dr. Ramazan 
Gürkan, hastane yöneticileri, sağlık çalışanları 
ve vatandaşlar katıldı. Organ Bağışı Karikatür 
Sergisi, ziyaretçilere organ bağışının önemi 
hakkında sanatsal bir bakış açısı sunarak, bu 
hayati konuyu daha geniş kitleye ulaştırmayı 
hedefliyor. Kepez Devlet Hastanesi’nde açılan 
sergi, hafta boyunca ziyaretçilere açık olacak.

ETKİNLİKLER SÜRECEK 
İl Sağlık Müdürü Prof. Dr. Behzat Özkan, 
organ bağışının önemine dikkat çekerek, “Or-
gan bağışı hayat kurtarır, herkesi bu konuda 
bilinçli olmaya ve organ bağışı yapmaya davet 
ediyorum. Organ bağışı yapmak hayat kurtar-
mak anlamına gelmektedir. 
3-9 Kasım Organ Bağışı Haftası boyunca, 
organ bağışının önemini anlatmak, organ 
bağışı sayısını 
arttırmak, 
halkın organ 
bağış bilincini 
geliştirmek 
ve farkındalık 
yaratmak ama-
cıyla benzeri 
etkinliklerimiz 
devam ede-
cektir” dedi.  
n MEHMET 
DOĞAN 

KARİKATÜRLE FARKINDALIK
Organ Bağışı Haftası dolayısıy-
la, toplumda farkındalık oluş-
turmak amacıyla Kepez Devlet 
Hastanesi’nde ‘Organ Bağışı’ 
konulu karikatür sergisi dü-
zenlendi. Dünya çapında ünlü 
100 karikatüristin hazırladığı ve 
ödüllendirilen eserlerden oluşan 
sergi 9 Kasım’a kadar açık…

Kepez Belediyesi’nin çatısı 
altında Dokuma Park’ta hizmet 
veren Antalya Bilim Merkezi, çok 
özel bir etkinliğe imza atıyor.  10 
Kasım Atatürk’ü Anma etkinlik-
leri kapsamında, Antalya Bilim 
Merkezi’nde,  9 Kasım Cumartesi 
günü saat 14.00’da ‘Atatürk ve 
Matematik’ konulu söyleşi ger-
çekleştirilecek.  
Doç. Dr. Semail Ülgen, “Mate-
matik olmadan dünya kesinlikle 
anlaşılamaz, matematiksiz ancak 
karanlık bir labirentte dolanır. Ev-
ren matematik diliyle yazılmıştır” 
diyen Atatürk’ün, matematik ve 
geometriye verdiği önemi anlata-
cak. Söyleşinin hemen ardından, 
çocuklar için Atatürk ve Matema-
tik Atölyesi düzenlenecek. An-
talya,  9 Kasım Cumartesi günü, 
Bilim Merkezi’nin Atatürk’ü Anma 
etkinliği kapsamında düzenlenen 
söyleşi ve atölye etkinliğinde 
buluşacak.  n BÜLTEN/ KEPEZ 
BELEDİYESİ 

Anlamlı etkinlik

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi 
İsmail Baha Sürelsan Konservatuvarı’nda 
yetenek sınavını başarıyla geçen 1841 
öğrencinin 2024-2025 eğitim-öğretim 
sezonu başladı. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’ne bağlı olan İsmail Baha 
Sürelsan Konservatuvarı’nda, 2024-2025 
eğitim-öğretim sezonu başladı. Sanata 
gönül vermiş öğrencilerin yetenek sınav-
ları sonucunda kabul edildiği konservatu-
varda 2024-2025 sezonunda 1841 öğrenci 
eğitim alıyor. Geleceğin sanatçılarını 
profesyonel bir eğitimle yetiştirmek 
amacı güden İsmail Baha Sürelsan Kon-
servatuvarı’nda, 58 profesyonel eğitmen, 
öğrencilerin gelişimi için uğraşıyor. Her 
yaştan sanatseverin bir araya geldiği kon-
servatuvarda, Türk Sanat Müziği, Türk 
Halk Müziği, Tiyatro, Halk Oyunları, Şan 
Bölümü ve Enstrüman Eğitimi gibi çeşitli 
alanlarda akademik düzeyde eğitimler 
alan öğrenciler, konservatuvarın zengin 
eğitim olanaklarından yararlanma fırsatı 
buluyor. 

SANATLA BULUŞMAYA DEVAM 
İsmail Baha Sürelsan Konservatuvarı 
Müdürü Okan Atila,  öğrenci sayısında, 
geçen yıla oranla yüzde 43’lük bir artış 
olduğunu belirterek, “Gençlik orkestrası, 
gitar orkestrası, bağlama orkestrası gibi 
yeni oluşumlarımız var. Konservatuvar 
olarak öğrencilerimizin iyi birer sanatçı 
olmasını ve gerçek sanatı halkımızla 
buluşturmayı amaçlıyoruz. Bu yıl, icra 
heyetleri, korolar, halk oyunları ekipleri 
ve tiyatro ekipleriyle birlikte 30’u aşkın 
etkinlik planlamaktayız. Antalya’yı sa-
natla buluşturmaya devam ediyoruz” diye 
konuştu. n BÜLTEN/ABB

Yeni sezon için
zengin program

ANTALYA Olgunlaşma Enstitüsü, 
glütensiz yiyecek sayısını her geçen gün 
artırarak, daha sağlıklı ürünleri yaygın-
laştırmayı hedefliyor. Son olarak üretilen 
kurabiye ve kekler coğrafi işaret almış 
ürünlerle birleştirilince ortaya hiç denen-
memiş tarifler çıktı. 

Yeni ürünlerle birlikte kitap çıkart-
mak için çalışma yürüttüklerini söyleyen 
Antalya Olgunlaşma Enstitüsü Müdürü 
Emine Erkal, “Coğrafi işaretli ürünleri-
mizi yeni lezzetlerle buluşturarak patent 
haklarını alıyoruz. Yeni tarifleri bir kitap-
ta birleştirme kararı aldık. Birkaç dilde 
yayımlayarak daha çok kişiye ulaşmayı 
hedefliyoruz. 

Kitabımızda Antalya’mızın coğra-
fi işaretli ürünleri yer alacak. Kitabın 
ismine henüz karar vermedik, yakında be-
lirleyeceğiz. Ürünlerin en güzel özelliği 
hiçbirinde glüten bulunmaması. Yapılan 
tüm tarifler öğrencilerimiz, ustalarımız 
tarafından defalarca denenip ortaya kon-
muş tarifler. 

Yiyecek içecek bölümünde çalışan 
öğrenci ve usta öğreticilerimizin eserleri. 
Kitaba koyduğumuz tarifleri de yakında 
paylaşacağız” dedi. n DHA

Glütensiz yemek
tarifleri anlatılıyor 
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Muratpaşa Yeşilova Mahallesi 1705 so-
kak üzerinde bulunan 3 katlı apartma-
nın 1’inci katında yangın çıktı. Perdele-
rin tutuşmasıyla başlayan yangın, kısa 
sürede büyüyerek bütün eve yayıldı. O 
sırada misafir olarak geldiği evde bulu-
nan Menekşe Arslan, dışarıya çıkmaya 
çalıştı. Yangını gören komşuların ihbarı 
üzerine bölgeye yönlendirilen itfaiye 
ekipleri, alevlere müdahale edip kısa 
sürede söndürdü. 

PARMAKLIKLAR ENGEL OLDU 
Yangın anında evin pencerelerindeki 
parmaklıklardan dolayı dışarı çıkama-
yan Menekşe Arslan, hayatını kaybetti. 
Olay yeri inceleme ekiplerinin çalışma-
sının ardından Arslan’ın cansız bedeni 
Antalya Adli Tıp Kurumu Morgu’na kal-
dırıldı. Diğer yandan yangın esnasında 
ev sahibi Ramazan N.’nin evde olmadığı 
öğrenildi.

KADINI ÇIKARAMADIK
Yangın anına tanıklık eden komşu 
H.A., “İkindi namazını kıldım, aşağıya 
indim. O sırada bir kadının çığlıklarını 
duydum. Komşularla birlikte müdahale 
ettik ama kadını çıkaramadık. Kadın 
çığlık attı, dakika sürmedi. Evin içinden 
alevler yükseldi. 10 dakikada her şey 
bitti. Allah kimseye göstermesin” diye 
konuştu. DHA-İHA 

MİSAFİR OLDUĞU EVDE YANARAK CAN VERDİ

PARMAKLIK 
FELAKETİ

Yeşilova Mahallesi’nde 
bir evde misafir olan 
Menekşe Arslan (27), 

perdenin tutuşması 
sonucu çıkan yangın-

da hayatını kaybetti.  
Evden kaçmaya ça-
lışan talihsiz kadına 

pencere parmaklıkları 
engel oldu. Komşu H.A., 

“ Evin içinden alevler 
yükseldi, 10 dakikada 

her şey bitti” dedi.

GÜVENLIK kamerasına saniye saniyesine 
yansıyan feci kaza, Antalya’nın Manavgat 
ilçesinde meydana geldi. D-400 kara yolunda 
Manavgat istikametinden Alanya istikametine 
seyir halindeki Önder Bay (50), Ulualan mev-
kisine geldiğinde aracını emniyet şeridinde 
park etti. Aracından inen ve refüjden karşıya 
geçmek için hareketlenen Önder Bay, o sırada 
tali yolda seyir halindeki Mustafa K.’nin 
kullandığı 07 LAZ 74 plakalı kamyonetin 
kasasına başını çarptı. 

 GAZİANTEP’TE TOPRAĞA VERİLDİ 
Çarpmanın ardından refüje düşen ve ağır ya-
ralanan Önder Bay, olayı görenlerin 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne ihbarı ile gelen acil sağlık 

ekibinin ilk müda-
halesinin ardından 
kaldırıldığı hastanede 
tüm müdahalelere 
rağmen kurtarılama-
dı. Antalya Adli Tıp 
Kurumundan alınarak 
memleketi Gazian-
tep’e götürülen Önder 
Bay’ın cenazesi ikindi 
namazının ardından 
Şahinbey Yeşilkent 
Mezarlığı’nda toprağa 
verildi. n IHA 

Dalgınlığı sonu oldu 
KARŞIYA GEÇMEYE ÇALIŞIYORDU   

Manavgat’ta park ettiği 
aracından inen ve tali yola 
geçmek isterken seyir ha-
lindeki kamyonetin kasası-
na çarparak ağır yaralanan 
Önder Bay (50), kaldırıldığı 
hastanede hayatını kaybetti. 

ANTALYA merkezli olarak Bursa ve 
Yalova’da dolandırıcılara yönelik eş 
zamanlı operasyonlar düzenlendi. Asayiş 
Şube Müdürlüğü ekiplerince, kendilerini 
ağır ceza hakimi olarak tanıtarak savcı 
arkadaşlarının olduğunu, adli sorunları 
çözüme kavuşturabileceklerini söyleyip, 
vatandaşlardan dosya masrafı, bloke 
işlemleri ve arabuluculuk ücreti aldıkları 
tespit edilen şüphelilerle ilgili ekipler 
çalışmalarını genişletti. Şüphelilerin sos-
yal medya üzerinden telefon satışı yapan 
vatandaşlarla adliye binası ve çevresinde 
hakim cübbesi giyip görüşme yaptıktan 
sonra satışa sunulan telefonların ücretle-
rini ödemeyerek dolandırıcılık yaptığını 
tespit eden ekipler, eş zamanlı operasyon-
la Ç.V. ve F.B.’yi yakaladı. Yapılan ara-
malarda ise Hakimler ve Savcılar Yüksek 
Kurulu Ağır Ceza Hakimi olarak adlarına 
düzenlenmiş sahte kimlik kartları, kaşe, 
cep telefonu ve sim kartlar ele geçirildi. 
‘Nitelikli dolandırıcılık’ suçundan adli 
makamlara sevk edilen 2 şahıs, tutuklana-
rak cezaevine teslim edildi. n IHA 

Hakim kılığında 
dolandırıcılık

AHMET Şen, Manavgat Otogar’ın-
da  çalıştığı işyerine ait 10 bin lirayı 
bankamatikten çektikten sonra parayı 
cebine koyarak motosikletine bindi. 
Otogarda çalıştığı yazıhaneye doğru 
yola çıkan Şen, yazıhaneye geldiğinde 
paraların cebinde olmadığını fark etti. 
Tekrar motosiklete binen ve geldiği 
güzergahı 2 kez kontrol eden Ahmet 
Şen paraları bulamadı. 

BİR KISMI BULUNDU 
Sorgun Bulvarı üzerindeki Halk 
Ekmek çalışanı Fatih Cino “6 adet 200 
TL’yi topladıktan sonra biraz geride 
yolda paraları toplayan 2 kişi olduğu-
nu gördüm, paraların sahibi olduk-
larını düşünerek yanlarına geldim. 
Paraların sahibi olup olmadıklarını 
sorduğumda kendilerinin olmadığını 
söylediler” 2 kişinin motosikletlerine 
binerek uzaklaştı. Ben de önce sosyal 
medyadan para bulduğumu sahibini 
aradığımı duyurduktan sonra paraları 
polise teslim ettim. Paraların iyi tanıdı-
ğım bir arkadaşa ait olduğunu öğren-
dim” ifadelerini kullandı. n IHA 

Paraları alıp 
kayboldular 

KUMLUCA ilçesinde M.A. (24) kendi-
sini takip eden 2 husumetlisini tabancayla 
ayaklarından vurarak yaraladı. Olay, 
Kumluca’ya bağlı Bağlık Mahallesi 
Ahmet Yesevi Sokak üzerinde meydana 
geldi. Caddeden birkaç el silah sesi du-
yulmasının ardından olay yerine polis ve 
sağlık ekipleri sevk edildi. Gelen sağlık 
ekipleri ayaklarından vurularak yaralandı-
ğı belirlenen M.B. (22) ve İ.Y.’yi (20) ilk 
müdahalenin ardından ambulansla ilçede-
ki özel bir hastaneye götürdü. Olayla ilgili 
soruşturma sürerken, polis merkezine 
giden M.A. kendisini takip eden M.B. ve 
İ.Y.’yi yanındaki tabancayla vurduğunu 
söyleyerek, teslim oldu. M.A. ilk ifadesin-
de alacak verecek meselesinden husu-
met yaşadığı M.B. ve İ.Y. ile Kumluca 
Hali’nde karşılaştıklarını ve bu iki kişinin 
araçla kendisini takip ettiğini, ikametinin 
bulunduğu sokağa geldiğinde ise kendini 
korumak amacıyla yanında bulundurduğu 
tabancayla 5- 6 el ateş ettiğini söyledi. 
M.A. ifadesinin ardından gözaltına alındı. 
Olayla ilgili inceleme başlatıldı. n DHA

2 husumetlisini 
vurup teslim oldu

GAZIPAŞA İlçe Jandarma 
Komutanlığına bağlı Güney 
Jandarma Karakol Komutan-
lığı, Antalya’nın doğu giriş 
kapısı olan bölgede suç ve suç 
unsurlarına geçit vermiyor. 
Yol uygulama noktasında 
doğu illerinden gelen bir yolcu 
otobüsünü durduran jandarma 

ekipleri, şüpheli hareketleriyle 
dikkat çeken yolcu E.K.’nin 
üzerinde arama yaptı. Yapılan 
aramada şahsın üzerinden 10 
gram esrar, 5 adet captagon 
hap, 15 gram metamfetamin, 
29 adet sentetik ecza hap ele 
geçirildi. Jandarma ekipleri ta-
rafından gözaltına alınarak ka-
rakola götürülen şüpheli, sevk 
edildiği Sulh Ceza Hakimliği 
tarafından tutuklanarak Alan-
ya L Tipi Açık ve Kapalı Ceza 
İnfaz Kurumuna gönderildi.    
Jandarma ekipleri, bölgedeki 
yol güvenliği ve huzur ortamı-
nın devamı için çalışmaların 
kararlılıkla devam edeceğini 
vurguladı. n IHA 

Üzerinden 5 çeşit uyuşturucu çıktı 
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Antalya’da toplu ulaşım esna-
fının bir araya gelerek kur-
duğu Esnaf Ulaşım A.Ş.’nin 
Yönetim Kurulu Başkanı 

Mehmet İnce, yönetim kurulu üyeleri 
ve ulaşım esnafı;  Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Ulaşım Hizmetleri Daire 
Başkanı Nurettin Şengül’ü makamın-
da ziyaret etti. İnce ve esnaf ulaşımda 
yaşadıklarını sorunları anlatarak, çözüm 
bulunmasını istedi. Şirket olarak kendi-
lerinin muhatap alınmadığını ifade eden 
İnce, oda yönetiminin ve büyükşehir 
belediyesinin ulaşımı yönetemediğini 
savundu. Esnafın eleştirilerini dinleyen 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Ulaşım 
Hizmetleri Daire Başkanı Nurettin Şen-
gül ise bir sunum yaparak önümüzdeki 
günlerde ulaşımda atılacakadımlar hak-
kında bilgi verdi. Ulaşım rahatlaması 
için çalışmalara başlayacaklarını ifade 
eden Şengül, birçok cadde ve bulvarda 
yol genişletme çalışmaları gerçekleştiri-
leceğini söyledi. 

ODA YÖNETİMİ, BİZİ MUHATAP 
ALMIYOR
1993 yılından bu yana yönetimin 
içerisinde yer aldığını ifade eden Esnaf 
Ulaşım A.Ş.’nin Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet İnce, “Şirketi 2012 yı-
lında Mustafa Akaydın’ın talebi üzerine 
kurduk. Akaydın zamanında toplantılara 
oda, şirket ve kooperatif ile birlikte da-
vet edilirdik. Antalya Otobüsçüler Esnaf 
ve Sanatkârlar Odasının bir numaralı 
kurucusuyum. Oda üyesi olmama rağ-
men bana 13 aydır odadan hiçbir bilgi 
gelmiyor. Sizin yazdıklarınızdan benim 
haberim yok. Benim 78 tane şoförüm 
var belediyenin duyurularını nasıl ulaş-
tıracağım? Siz geldikten sonra bizim 
şirketimizi muhatap almadınız. Neden 
hiçbir yazı yazmıyorsunuz? Menderes 
Türel başkan bizi her zaman yanına ça-
ğırarak bilgilendirdi. Bizi muhatap aldı, 
Muhittin Başkan da birinci döneminde 
bizi muhatap aldı. İkinci döneminde 
ise muhatap alınmadık. Şimdi tüm 
davetlerde Antalya Otobüsçüler Esnaf 
ve Sanatkârlar Odası Başkanı Yasin 

Arslan var. Bu davetleri diğer belediye 
başkanları yaparken şimdi ne oldu da 
biz muhatap alınmıyoruz” dedi. 

“ZARAR ETMENİZ GEREKİR” DEDİLER 
Kendilerini rahatsız eden bir başka 
konunun rotasyon olduğunu ifade 
eden İnce, “2012 yılından bu yana bu 
rotasyonu yapıyoruz. Bizim hiçbir 
sıkıntımız yoktu. Siz geldikten sonra 
sorunlar başladı. Şuana kadar bu sorunu 
çözemediniz. Şuanda bizim arkadaşla-
rımız gece 03.00-04.00’a kadar otobüs 
getir götür yapıyorlar. Her hafta ben 
SSK sistemine 15 tane şoförün girdisini 
çıktısını yapıyorum. SSK olmadan şoför 
çalışmıyor. Biz kendi içimizde rotasyon 
değişikliğimizi yapmak istiyoruz. Bizim 
kimseye zararımız yok. Rotasyonda bir 
döngü var, iki aracın yerini değiştirdi-
ğim zaman kime ne zararı var. Bunun 
bildirimini de size iletiyoruz. Odada 
ticaret yapılıyor. Otobüsçü kimsenin 
umurunda değil. Bu sorunları odaya 
ilettim. Sarısu’da çalışan bir otobüsü 
Varsak’a, Varsak’ta çalışan arabayı 
neden Sarısu’ya gönderiyorum. Sürekli 
oyalanıyoruz. Bize kendilerinin zarar 
ettiklerini bizim de zarar etmemiz gerek-
tiğini söylediler. Oda bizi düşünmüyor. 

Bu oda nasıl olacak da bizi yönetecek. 
1 yıldır rotasyon yok. Siz de çok söz 
verdiniz” açıklamasına yer verdi. 

MUHİTTİN BAŞKAN’IN 
KUYUSU KAZILIYOR
Kendilerine ait 15 otobüsün pazar gün-
leri çalıştırılmadığını belirten İnce, “Bir 
arkadaşımız 2 haftada 3 gün çalışmadı. 
Bu arkadaşımız kilometreden mahrum 
kalacak. Biz çalışmak istiyoruz. Ben 
buralara yıllarımı verdim. Muhittin Baş-
kan, pandemi döneminde bizimle çok 
beraber çalıştı. Ben her zaman beledi-
yeye yardımcı oldum. Başkanım burada 
kimin sözü geçiyor sizin mi yoksa oda 
başkanı mı yönetiyor. Ben sadece işlet-
me paramı alıyorum. Yapmak isteyene 
bugün şirketi bırakırım. Odanın hiçbir 
şekilde rotasyona karışmasını istemi-
yoruz. Geçen hafta 16 tane otobüsüm, 
11 tane şoförüm boşta kaldı. Vatandaş 
mağdur oldu, sokakta kaldı. Bunun 
hesabını Muhittin Böcek veriyor. Oda 
başkanının yaptığı ambargodan dolayı 
Muhittin Başkan’ın kuyusu kazılıyor. 
Haftasonu çalışmak isteyen şoförler ça-
lışsın. Adil ve adaletli bir şekilde yöne-
tim istiyoruz” açıklamasında bulundu. 

FAHİŞ FİYATA ÜRÜN
Mehmet İnce konuşmasını şöyle ta-
mamladı: “Seferlere araba çıkmayınca 
vatandaşlarımız mağdur oluyor. 15 tane 
aracın çalışmasına izin verilmiyor. Biz 
her zaman çalışmak istiyoruz. Belediye 
başkanının kuyusu kazılıyor. Şoförle-
rimiz gece saat 01-00’a kadar çalışıyor 
sonra aynı şoföre sabah saat 06.00’da 
tekrar görev yazılıyor.  Depolama 
alanlarında fahiş fiyata ürün satılıyor. 
Bir gazoz dışarıda 20 TL iken depolama 
alanında 25 TL’den satılıyor. Başkanı-
mız Muhittin Böcek’e de ulaşamıyoruz. 
Menderes Türel ve Mustafa Akaydın 
zamanında bir muhatap alınırdık. Sa-
dece oda muhatap alınıyor. Rotasyonda 
ciddi sıkıntı var. Bu sistem ile tüm esnaf 
aylık 2-3 bin kilometre boş yere gidiyor. 
Kamu zarara uğruyor. Nurettin Şen-
gül başkan bunları yapacağını söyledi 
ama 14 aydır şuana kadar göremedik. 
Antalya’nın ulaşımı yönetilemiyor. An-
kara’da 20 yıl önceki hat aynı çalışıyor. 
Bizde her hafta sokak, mahalle, cadde 
değişiyor.” 

EKSİKLERİMİZ VAR
Ulaşım esnafının eleştirilerine cevap 
veren Antalya Büyükşehir Belediye-
si Ulaşım Hizmetleri Daire Başkanı 
Nurettin Şengül ise, “Sayıştay eleştirile-
rine rağmen kilometre başı desteğimizi 
devam ettiriyoruz. Göreve geldiğim 
günden bu yana toplantılara onu çağır-
dın, bunu çağırmadın tartışmaları var. 
Bu kısır bir tartışmadır. Eksiklerimiz 
var, bu eksiklerimizi çözeceğiz. Biz 
yolcuya göre rotasyon yapamamışız. 
Büyük otobüslere dönülmesi iyi olmadı. 
Benim küçük otobüslere de ihtiyacım 
var. Bizim karşımıza 3 tane muhatap 
çıkıyor. Orada bir oda başkanı var ve 
hepiniz bu odanın üyesisiniz. Ben göre-
ve geldiğimde 4-5 ayın destek ödeme-
leri bekliyordu. Şuanda böyle bir sorun 
var mı? Yok. Verdiğimiz mücadelede 
iyi bir yere geldik, bu daha da iyi yere 
gidecek. Şuanda ulaşım esnafımız zarar 
etmiyor” açıklamasına yer verdi.
n ERTUĞRUL GÜN/ÖZEL HABER 

OTOBÜSÇÜLERİN 
PAZAR KAVGASI

ODA YÖNETIMI ILE ŞIRKET YÖNETIMI ARASINDA GERGINLIK

Esnaf Ulaşım A.Ş. Başkanı Mehmet İnce, Antalya Otobüsçüler Esnaf ve Sanatkârlar Odası’nın 
engellemesi nedeniyle; şirketlerine ait 15 otobüsün Pazar günleri çalıştırılmadığını iddia etti. 
İnce, “Durakta bekleyen halk mağdur oldu. Oda başkanının tutumu yüzünden Muhittin Baş-
kan’ın kuyusu kazılıyor. Oda adil davransın hafta sonu çalışmak isteyen şoförler çalışsın.” dedi.

Nurettin Şengül Mehmet İnce

Antalya Tabip Oda-
sı, Hekim Birliği 
Sendikası Antalya 
Şubesi, Sağlık ve 
Sosyal Hizmet 
Emekçileri Sendika-
sı (SES) Antalya Şu-
besi, Türk Hekimleri 
Birliği, Antalya Aile 
Hekimleri Derneği’ 
‘Performans ve Öde-
me Yönetmeliği’ne 
karşı Antalya Sağlık 
Bileşenleri ile birlik-
te Antalya İl Sağlık 
Müdürlüğü önünde 
toplanarak ortak 
basın açıklamasında 

bulundu. Basın açıklaması sonrasında 
‘Aile Hekimliği Sistemi Ölmüştür’ sloga-
nı ile lokma dağıtımı yapıldı. Açıklamayı 
Antalya Tabip Odası Başkanı Can Ertürk 
ve Antalya Aile Hekimleri Derneği Baş-
kanı Dilek Şahin okudu. Antalya Tabip 
Odası BaşkanıHüseyin Can Ertürk yaptığı 
açıklamada, “Sağlık Bakanlığının yeni 
Aile Hekimliği Yönetmeliğinin ekonomik 
bölümünün ‘Para vermeyeceğim’ üzerin-
den yürütüldüğünü belirtti. Ertürk “Mu-
ayene hedefi 75+ olacak, hastalara çok 
bakacaksın düşük olursa para keserim, 
ama tüm sağlık kuruluşları dâhil kişinin 
muayene sayısı 7’den çok olursa yine para 
keserim. Antibiyotik-antienflamatuvar-PPİ 
yazmayacaksın para keserim, hasta diğer 
kuruma gider yazdırırsa senden yine para 
keserim.Hastayı memnun edemezsen para 
keserim, memnun edecek şeyler yaparsan 
yine keserim. Nüfusunu düşüremiyorum 
ama hedefini büyük koydum, başaramaya-
cağın için her hâlükârda kesiyorum. Her 
türlü hastaneye gitmek serbest, hastanele-
re de çok hasta baktıkları için çok döner 
ödüyorum, 10 güne bir randevu verecekler 
ama ben senden kesiyorum. Asıl bu yönet-
melikte Aile Hekimlerinin tepkisi Türkiye 
Cumhuriyeti Devletinin Kanun ile verdiği 
yetki ile yaptığı ‘Doktor’ diplomasının 
içeriğinin yönetmelikle ortadan kaldırıl-
masıdır. Sağlık Bakanlığımız, Türkiye 
Cumhuriyeti’nin Anayasasında hiçbir yö-
netmeliğin kanun gücünün üstünde olma-
dığının yazıldığını unutmuş görünmesidir. 
Doktor reçetesine yazacağı ilacı icazetle 
değil, ‘diploması’ ile yazmaktadır.Hekime 
şiddetten çalışma şartlarına, apartman 
altlarında Aile hekimliği yapmaktan bir 
nevi küçük işletme (Taşeron Doktor) ye 
kadar katmerleşen sorunları çözmek yeri-
ne, çıkartılan yönetmelikle çalışma şartları 
tamamen bozulmaktadır. Bakanlığın 
aklıselimle hareket edeceğini, doğru yolu 
bulacağını umuyor ve bekliyoruz” diyerek 
sistemdeki yanlışları sıraladı.

EMEKÇİLER KADROYA GEÇİRİLMELİDİR
‘Bu yönetmelik, çalışma koşullarını 
eziyete dönüştürecek bir yönetmeliktir’ 
diyen ANTAHED Başkanı Şahin, halkın 
sağlığını, hekimlerin ve sağlık çalışan-
larının özlük hakları ve çalışma koşul-
larını iyileştirmek bir yana yaşanmakta 
olan sorunları daha da derinleştireceğini 
söyledi. Şahin sözlerini şöyle sürdürdü: 
“Oysa halkın sağlığını koruyan, geliştiren, 
hekimlerin ve tüm sağlık emekçilerinin 
mesleki bağımsızlığının olacağı ve istekle 
çalışacağı, ülkemizin ihtiyacı olan bir 
birinci basamak sağlık hizmeti programını 
hayata geçirmek için yapılması gerekenler 
bellidir. Sağlık Bakanlığından ‘Perfor-
mans ve Ödeme’nin karmaşık hesapları 
ile uğraşmak yerine şu taleplerimizi 
yerine getirmesini istiyoruz: 1.Kamusal 
bir hizmet olan birinci basamak sağlık 
hizmetlerinin fiziki ve tıbbı donanımı ve 
aile sağlığı merkezleri kamu tarafından 
sağlanmalıdır. 2.Halkımıza nitelikli bir 
sağlık hizmeti sunabilmemiz için yeterli 
zaman ve olanak sağlanmalıdır. Koruyucu 
sağlık hizmetlerinin öncelendiği ve ekip 
anlayışını gözeten bir sistem inşa edilin-
ceye kadar Aile Sağlığı Merkezi sayısı 
hekim başına 2 bin nüfusu aşmayacak 
şekilde artırılmalıdır. 3.Kadrolu ve güven-
celi istihdam modeli ile yeterli hemşire, 
ebe, teknisyen görevlendirilmeli, aşılama 
ve diğer koruyucu hekimlik uygulamaları 
desteklenmeli, geliştirilmelidir. Kadrosuz, 
güvencesiz bir şekilde çalışan emekçi-
ler (gruplandırma elemanları) kadroya 
geçirilmelidir. 4.Aile hekimlerine ve tüm 
sağlık emekçilerine emekliliğe yansıyacak 
tek kalemden oluşan, insanca yaşamaya 
yetecek düzeyde, izin kullandıklarında, 
hastalandıklarında, çocuğu olduğunda 
veya ailesinden biri öldüğünde kesilme-
yecek maaş ödenmelidir. 5.Gelire katkısı 
yüzde 20’yi geçmeyecek ve yapılan 
hizmetin niteliğini ödüllendiren bir perfor-
mans uygulamasına geçilmelidir.” 
n MURAT ŞENTÜRK

Hekimlerden ‘Eziyet 
Yönetmeliği’ vurgusu

Antalya Aile 
Hekimle-

ri Derneği 
Başkanı Dilek 

Şahin, ‘Per-
formans ve 

Ödeme Yönet-
meliği’ninça-

lışma koşul-
larını eziyete 
dönüştürecek 
bir yönetme-
lik olduğunu 

söyledi.

ANTALYA’da bir iş yerinden 35 
bin avro değerinde pırlanta yüzük 
çalan yabancı uyruklu 3 şüphe-
li yakalanıp tutuklandı.Antalya 
Emniyet Müdürlüğü Asayiş Şube 
Müdürlüğü görevlileri, Muratpaşa 
ilçesinde faaliyet gösteren bir iş 
yerinden 35 bin avro değerinde 
3.70 karat pırlanta yüzüğün çalın-
masının ardından çalışma başlattı. 
Detaylı kamera görüntülerini 
inceleyen ekipler, şüphelilerden 
birinin daha önce bahse konu iş 
yerine müşteri gibi davranarak 
gelip yüzüğün fotoğrafını çektiğini, 
ayrıntılı bilgi not ettiğini tespit etti. 
Şüphelinin, olay günü iş yerine 
tekrar gelerek aynı yüzüğü istediği, 
el çabukluğuyla imitasyon kopyası 
ile değiştirdiği belirlendi. Olayı 
birlikte gerçekleştiren yabancı uy-
ruklu şüpheliler A.S, S.K ve M.Z., 
kısa sürede yakalandı. İşlemlerinin 
ardından adliyeye sevk edilen 3 
şüpheli tutuklandı. n AA

Gerçeği yerine sahtesini bıraktı
ANTALYA’NIN Kaş ilçesinde zabıta ekipleri 
ekmek fırınlarını denetledi.Kaş Belediyesi 
Zabıta Müdürlüğü ekipleri, halkın güvenli gıda 
tüketmesi için ilçedeki fırınlarda hijyen ve 
gramaj denetimi gerçekleştirdi.İlçe merkezi, 
Kasaba, Kalkan, Kınık ve Yeşilköy mahallele-
rindeki fırınlarda eş zamanlı denetim yapan za-
bıta ekipleri, fiyat listelerini kontrol etti, hijyen 
koşullarını inceledi, ekmekleri tarttı. Ekipler, 
kurallara uyan işletmecilere teşekkür ederken, 
eksikleri bulunan fırıncıları uyardı, bir fırın 
sahibine ise idari para cezası uyguladı. n AA

KAŞ’TA HIJYEN VE
GRAMAJ DENETIMI



Antalya Üçkapılar Vergi Dairesine 
kayıtlı 8100249163 sicil numaralı 

vergi mükellefiyim. Faaliyetine son 
verdiğim işletmemde kullandığım 

Seri A Sıra No: 17901 – 17950 arası 
1 (Bir) Cilt Fatura kaybolmuştur. 

Hükümsüzdür. 
Buket ŞENYÜREK 
TC : 16087330480

ZAYİ
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İLANEN DUYURU
Kepez İlçesi, Zafer Mahallesi 7772/1 Ada 
parseldeki Büyük Ada Sitesi Toplu Yapı 

Konutları dış cephenin bakım, onarım ve 
boyanması işleri yapılacaktır.

Teklif verecek firmaların Büyük Ada Sitesi 
Yönetiminden işin Teknik Şartnamesini 

belirlenen ücret karşılığını makbuzla ödeyerek 
alabileceklerdir.

Teklifler en son 15 Kasım 2024 Cuma günü saat 
17.00 ‘ ye kadar Site Yönetimine verilecektir. 

İlgilenecek firma yetkililerine ilanen duyurulur.

BÜYÜK ADA SİTESİ YÖNETİMİ
Zafer Mahallesi Mustafa Pehlivanoğlu Caddesi 
No: 5/A (A/37 Blok) 
Kepez / ANTALYA Tel: 0 242 345 00 46
                                                                                                    
         Yönetim Kurulu Başkanı
                                                                                                          Yusuf KAHYAOĞLU 
                                                                                                          Tel: 0 536 354 65 63

Kepez Belediye Başkanı Mesut Ko-
cagöz, içerisinde çok amaçlı salo-
nun bulunduğu semt evi projesini 

ilçeye kazandırıyor. Mahalle sakinlerinin 
taziye dileklerini kabul edebileceği, sos-
yal etkinliklerini yapabileceği semt evi, 
ilk kapsamda Teomanpaşa, Düdenbaşı ve 
Baraj mahallelerine yapılıyor. Mahalle 
sakinlerinin kapalı etkinlik alanı ihtiyacı-
nı karşılayacak olan semt evi, hayırsever 
desteği ile ilçeye kazandırılıyor. 

HER HAFTA BİR TEMEL ATMA TÖRENİ 
Kepez Belediyesi Meclisinin, geçen 
cuma yapılan kasım ayı toplantısında, 
hayırseverlerin belediyeye ait taşınmazlar 
üzerine semt evi yapmasıyla ilgili öneri 
oybirliğiyle kabul edildi. Başkan Mesut 
Kocagöz de oylamanın ardından, “Tasar-
ruf tedbirleri nedeniyle kreş dahi yapa-
mıyoruz. Hiçbir mazeret başarının yerini 
tutamaz. Ne yapalım, devlet bize vermi-

yor diye oturacak değiliz. Sağ olsun, 38 
hayırseverimiz sayesinde Kepez’e eserler 
kazandıracağız. Her hafta 1 temel atma 
töreni yapacağız” açıklamasını yapmıştı.

İLK TEMEL TEOMANPAŞA’DA
Kepez’de temel atma törenleri, Teoman-
paşa Mahallesi Semt Evi ile başlıyor. İş 
insanı Cemil Zamur tarafından Osman 
Yüksel Serdengeçti Caddesi’ndeki park 
alanına yapılacak tesisin temel atma 
töreni, perşembe günü düzenleniyor. 
Semt evi, Teomanpaşa ile Mehmet Akif 
Ersoy mahallelerinin sınır noktasına yakın 
bir bölgeye inşa ediliyor. Bu nedenle 
tesis, Mehmet Akif Ersoy Mahallesi’ne 
de hizmet verecek. Geleneksel Türk evi 
mimarisindeki tek katlı yapının 202 met-
rekare kullanım alanı olacak. Tesiste 19 
metrekare mutfak alanı, 100 kişi kapasiteli 
118 metrekare salon ile lavabo bulunuyor.  
n DHA 

BAŞKAN KOCAGÖZ 38 PROJE SÖZÜ VERMIŞTI 

İLK PROJE 
SEMT EVİ
KEPEZ Belediye Başkanı Mesut Kocagöz'ün, kasım ayı meclis toplantısında müjdesini verdiği 38 projenin 
ilkinin yapımına başlanıyor. Teomanpaşa Mahallesi Semt Evi'nin temeli, yarın düzenlenecek törenle atılacak.

RUSYA’NIN Ukrayna’ya 
savaş açmasının ardından, 2022 
yılın mart ayından itibaren 
Türkiye’ye gelmeye başlayan 
Ukrayna’daki çocuk evlerinde 
(yetimhanelerde) kalan çocuk-
lar, Antalya’da misafir edildi.
Kent genelindeki otellerde 
kalan savaş mağduru çocuklar, 
eğitimlerini, sanatsal ve sportif 
faaliyetlerini güvenli bir ortam-
da sürdürdüler.Ukrayna Sosyal 
Politikalar Bakanlığının talebi 
üzerine çocuklar ile koruyucu 
aileleri, ülkelerine gönderilme-
ye başlandı. 181 çocuk ile 57 
koruyucu ailenin yer aldığı son 
kafile de bu ay içinde ülkelerine 
uğurlanacak.Ukraynalı çocuk-
ların kaldığı otelde veda için 

etkinlik düzenlendi.

KONSOLOSTAN TEŞEKKÜR 
Antalya Aile ve Sosyal Hizmet-

ler İl Müdür Yardımcısı Fatih 
Yılmaz, “Ukrayna’da güvenli 
bir bölge tespit edilmiş, herkes 
kendi vatanına, toprağına dö-
necek ve bunun kadar önemli 
bir şey yok. Hepinizi umuyoruz 
ki mutlu gönderiyoruz, bizler 
elimizden geleni yapmaya 
çalıştık. Allah kimseyi vatansız, 
topraksız bırakmasın ve herkesi 
vatanında yaşamayı nasip etsin. 
Hepinizin yolu açık olsun.” diye 
konuştu.Ukrayna’nın Antalya 
Konsolosu Oleksandr Voronin 
da Türkiye’ye kapılarını açtık-
ları için teşekkür etti.Voronin, 
çocukların Türkiye’de güvenli 
bir şekilde zaman geçirdiğini ve 
Antalya’dan çok mutlu ayrıla-
caklarını belirtti. n DHA 

Ülkelerine dönüyorlar 
Rusya ile Ukrayna 

arasındaki savaş ne-
deniyle Türkiye’nin 
kapılarını açtığı ve 

yaklaşık 2,5 yıldır An-
talya’da konuk edilen 

Ukraynalı çocuklar, 
Ukrayna’nın talebi 
üzerine ülkelerine 

gönderiliyor.

ANTALYA Emek ve De-
mokrasi Güçleri, dün Attalos 
Heykeli önünde Mardin, Batman 
ve Halfeti belediyelerine kay-
yum atanmasını protesto etti. 
Protestoya Eğitim-Sen, Emek 
Partisi, Sol Parti, TİP Parti, CHP 
İl Başkanı Nail Kamacı ve çeşitli 

sivil toplum kuruşları katıldı. Bir 
araya gelen kalabalık, ellerinde 
‘Kayyum halk iradesine, emek 
ve barışa karşı darbedir. 

Darbeye karşı demokrasi 
hemen şimdi’ yazılı pankartla 
‘Kayyuma teslim olmayacağız’ 
sloganları attı. 

CHP İl Başkanı Nail Kamacı 
açıklamada bulunduğu sırada 
Aydın O. isimli bir vatandaş 
“Sarı öküzü verdiniz” diyerek 
tepki gösterdi. Bağırarak mey-
dana doğru giden vatandaş diğer 
eylemciler tarafından alandan 
uzaklaştırıldı. n DHA 

KAYYUM PROTESTOSU 

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek’in yerelden kalkınma 
projeleri kapsamında 11 Aralık 2019 
tarihinde hayata geçirdiği Halk Et, İlk 
şubesini Kepez, Manavgat, Alanya 
ve Serik’te bulunan satış mağazala-
rının yanı sıra mobil satış tırı ile tüm 
Antalya’ya uygun fiyatlı et alma imkanı 
sunuyor.2019 yılından bu yana Halk Et 
Mağazaları ve ilçe ilçe dolaşan Halk Et 
Mobil Satış Tırı ile toplamda 801 bin 
522 vatandaşa 1 milyon 725 bin 732 kg 
et ve et ürünü satıldı. Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi Halk Et Satış Mağazala-
rı’nda, geçen yıl başlatılan dana sucuk 
satışı da yoğun ilgi görüyor. Halk Et 
Mağazalarında çiğ Halk Süt satışı da 
gerçekleştiriliyor. Günlük çiğ Halk Süt 
kısa sürede tükeniyor.

YEREL ÜRETİCİDEN ALINIYOR
Antalya Büyükşehir Belediyesi Halk Et 
Mağazaları’nda satılan et ürünlerinin 
elde edildiği büyükbaş ve küçükbaş 
hayvanlar, arada aracı olmadan ilk 
elden yerel üreticilerden alınıyor. Bü-
yükşehir Belediyesi, bugüne kadar 467 
üreticiden 5 bin 207 adet büyükbaş ve 
9 bin 436 adet küçükbaş hayvan satın 
aldı. ANET tarafından veteriner, gıda 
mühendisi ve uzman kişilerin olduğu 
bir komisyonca yerel üreticilerden 
alınan hayvanlar, yine ANET’in kendi 
mezbahasında kesilerek, veteriner gö-
zetiminde işleniyor. n BÜLTEN/ABB

Halk et beğenildi
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Antalya’da düzenlenen 
Türkiye Psikiyatri Der-
neği (TPD) 60. Ulusal 
Psikiyatri Kongresinde 
konuşan TPD MYK 

Örgütlenme Sekreteri Doç. Dr. İrem 
Ekmekçi Ertek, ruhsal hastalıkların iş 
gücü kayıplarına, engelliliğe ve ölüm-
lere neden olmaları açısından önemli 
halk sağlığı sorunu olduğuna dikkat 
çekti. Dünya Sağlık Örgütü tarafın-
dan tüm dünyada yaşayan insanların 
sekizde birinde bir ruhsal hastalık 
olduğunun belirtildiğini ifade eden Er-
tek, yapılan çalışmalarda kronik ruhsal 
hastalığa sahip olan kişilerin beklenen 
yaşam sürelerinin genel nüfusa oranla 
20 yıl kısaldığının tespit edildiğini du-
yurdu. 15-29 yaş aralığındaki kişilerde 
en sık dördüncü ölüm nedeninin intihar 
olduğun belirtildiğini ifade eden Ertek, 
“Ruhsal sorunlar fiziksel sağlığı da 
etkilemekte; örneğin depresyon hasta-
larında hipertansiyon, şeker hastalığı, 
felç, obezite gibi sağlık sorunlarının 
yüzde 40 daha fazla görüldüğü bildi-
rilmektedir. Örneğin, dünyada psikotik 
bozukluğa sahip bireylerin yalnızca 
yüzde 29’unun, depresyon hastalarının 
ise yalnızca üçte birinin yeterli ruh 
sağlığı hizmeti aldığı bildirilmektedir. 
Ayrıca, damgalama ve ayrımcılık ne ya-
zık ki hala nitelikli ruh sağlığı hizmeti 
almanın önünde engel teşkil etmekte-
dir” dedi. 

ÇOK BÜYÜK BİR FIRSAT
Pandeminin küresel bir ruhsal kriz 
yarattığına dikkat çeken TPD MYK 
Örgütlenme Sekreteri Doç. Dr. İrem 
Ekmekçi Ertek, “Tüm dünyada mil-
yonlarca insanın ruh sağlığı pandemi 
koşullarından etkilendi. Pandeminin 
sadece ilk yılında depresyon ve kaygı 
bozukluklarının görülme sıklıklarının 
yüzde 25 oranında arttığı bildiriliyor. 
Uzun dönem sonuçlarını henüz bile-

mesek de bu küresel salgının yarattığı 
fiziksel, sosyal ve ekonomik zorlukların 
toplum ruh sağlığı üzerinde olumsuz 
sonuçlara neden olacağını öngörmek 
mümkün.Pandeminin yanı sıra; şiddet, 
savaş, sosyal ve ekonomik eşitsizlikler, 
göç, çevre ve iklim sorunları da insan-
ların ruhsal iyilik halini etkilemekte 
ve ruhsal sorunlara zemin yaratmakta. 
2021 yılında dünyada yaklaşık 80 
milyon insanın zorla yerinden edildi-
ği belirtiliyor. Ruh sağlığı çalışanları 
olarak görüyoruz ki; ruhsal hastalık-
ların oluşumunda biyolojik faktörler 
kadar değiştirilebilir çevresel faktörler 
de etkili. Yoksulluk, şiddet, engellilik 
ve eşitsizlik gibi olumsuz koşulların; 
kadınlar, çocuklar ve yaşlılar, ayrımcı-
lığa maruz kalan gruplar, göçmenler ve 
mültecilerin ruhsal hastalıklar açısın-
dan riskli olduğunu biliyoruz. Kanıta 
dayalı bilimsel uygulamalar bu çevresel 
koşulların değiştirilmesi ile bazı ruhsal 
hastalıkların önlenebilir olduğunu gös-
teriyor. Ruhsal hastalıkların yukarıda 
belirtilen bireysel ve toplumsal etkileri 
düşünüldüğünde bu “önlenebilir olma” 
özelliğinin çok büyük bir fırsat olduğu 
açık” ifadelerine yer verdi. 

VAZGEÇİLMEZ UNSURLARINDAN 
OLMALIDIR
“Ruh sağlığı çalışanları, yöneticiler, 

işverenler, çalışanlar ve diğer ilgili 
paydaşlar bir araya gelerek ruh sağlığı 
göstergelerindeki durum üzerinde dü-
şünmeli ve yapılması gerekenler konu-
sunda seslerini yükseltmeli” çağrısında 
bulunan Doç. Dr. İrem Ekmekçi Ertek, 
“Toplumun tüm kesimlerinde farkın-
dalık oluşturulmalı, yöneticiler başta 
olmak üzere ruh sağlığına verilen değer 
arttırılmalı ve buna bağlı kalınmalıdır.
Ruh sağlığı hizmetlerinin güçlendirilme-
si, toplum temelli, erişilebilir ve nitelikli 
olması sağlık politikalarının vazgeçil-
mez unsurlarından olmalıdır. Tüm dün-
yada ruh sağlığına değer verilen, teşvik 
edilen ve korunan bir ortam hedefleme-
liyiz.Ruh sağlığını geliştirmek, yaygın-
laştırmak, ücretsiz ve kolay ulaşılabilir 
bir kamu hizmeti niteliğine kavuşturmak 
öncelikli bir hedef olarak kabul edilmeli-
dir” açıklamasına yer verdi. 

EKSİKLİĞİ HİSSEDİLDİ
Koruyucu ruh sağlığı hizmetlerinde 
temel hedefin ruh sağlığını geliştirmek, 
birinci basamakta ruh sağlığı hizmet-
lerini yaygınlaştırmak ve ruhsal tedavi 
olanaklarını artırmak olması gerektiğine 
dikkat çeken Doç. Dr. İrem Ekmekçi 
Ertek, “Bunun yanında “ruh sağlığının 
geliştirilmesini” sağlayan toplumsal 
sağlık projelerinin de yaşama geçirilme-
si gerekmektedir.
Ruhsal hastalıkları henüz ortaya çık-
madan önleyen, risk etkenlerini ortadan 
kaldıran ya da bu etkenlerle karşılaş-
mayı engelleyen, koruyucu ve önleyici 
çalışmaları destekleyen bir yaklaşımın 
yaygınlaştırılması gerekmektediryalnız 
sağlık sistemi değil, çağdaş ekono-
mik sistemler de küresel sorunlarla 
başa çıkmakta yetersiz kaldı. Bu kriz 
dönemlerinde çalışanların ruh sağlığını 
destekleyecek düzenlemelerin eksikliği 
hissedildi. Bu eksikliğin giderilmesi 
için iş ortamları ve çalışma koşulları 
çalışanların ruh sağlığını destekleyecek 

şekilde düzenlenmelidir. Egzersiz, iyi 
beslenme, gıdaya erişimin yaygınlaş-
tırılması gibi sağlığın sosyal belirleyi-
cilerini bir araya getiren, ruh sağlığına 
olumlu etki yapan hedeflerin konulma-
sına ve çalışma surelerinin düzenlenip 
çalışma ortamlarının insanileşmesine 
ihtiyaç vardır” şeklinde konuştu. 

“RUH SAĞLIĞI YASASI”NIN ÇIKARILMALI
TPD MYK Örgütlenme Sekreteri Doç. 
Dr. İrem Ekmekçi Ertek beklentilerini 
şöyle sıraladı: “Açlığa ve yoksulluğa 
son vermek, sağlıklı ve kaliteli bir 
yaşamı güvence altına almak, herkes 
için nitelikli eğitim sağlamak, toplumsal 
cinsiyet eşitliğini ve kadınların güçlen-
mesini sağlamak, iklim krizi ile müca-
dele etmek gibi küresel hedeflere ancak 
toplumun ruh sağlığını iyileştirmeye 
yönelik önemli yatırımlar yapılırsa 
erişilebilir.
Toplum ve birey sağlığının ülkemi-
zin bugünü ve geleceği için taşıdığı 
önemden yola çıkarak bireylerin ve tüm 
toplumun ruh sağlığı düzeyinin yük-
seltilmesiniruh sağlığının bozulmasını 
engellemek için koruyucu önlemlere 
ağırlık verilmesini,ruh sağlığı tedavi 
hizmetlerinin niteliğinin artırılması 
ve tüm ülkeye yaygınlaştırılması, bu 
hizmetlere herkesin kolay erişmesinin 
sağlanmasını,ruh sağlığı bozulmuş 
olanların rehabilitasyonu önündeki 
engellerin kaldırılmasını,ruh sağlığı 
hizmetlerinin hastane ağırlıklı değil, 
toplum temelli hale dönüştürülmesini, 
ruhsal sorunu olanların damgalanması-
nın, dışlanmasının önlenmesi için her 
türlü önlemin alınmasını ve düzenleme-
nin yapılmasını,bu düzenlemelerin kalı-
cılığını sağlayacak “ruh sağlığı yasa-
sı”nın çıkarılmasını,Ülkemiz insanının 
ruh sağlığına ilişkin meselelerin ortak 
ve kalıcı bir politika ile ele alınmasını 
talep ediyoruz.” 
n ERTUĞRUL GÜN 

Psikolojik rahatsızlıklarda 
yüzde 25 artış var 

PANDEMİ 
DENGEMİZİ 
BOZDU
Türkiye Psikiyatri Derneği (TPD) MYK Örgütlenme 
Sekreteri Doç. Dr. İrem Ekmekçi Ertek, Pandeminin 
küresel bir ruhsal kriz yarattığına dikkat çekti. Ertek, 
“Dünya genelinde milyonlarca insanın ruh sağlığı 
pandemi koşullarından etkilendi. Sadece 2020 yılında 
depresyon ve kaygı bozukluklarının görülme 
sıklıklarında yüzde 25 artış yaşandı.”dedi.

ANTALYA’DA son günlerde yaya 
öncelikli geçitlerde durmaya sürücülere 
yönelik yazılan trafik cezalarında artış 
yaşandı. Antalya İl Emniyet Müdür-
lüğü Trafik Şube Müdürlüğü ekipleri, 
özellikle yaya geçitlerinde yayalara 
yol vermeyen sürücülere yönelik cezai 
yaptırımlarını sıkılaştırdı. Hem havadan 
drone ile hem de karadan kameralarla 
yapılan denetimlerde, kurallara uyma-
yan sürücülere para cezaları kesiliyor. 
Son yapılan kontrollerde, onlarca sürü-
cüye kurallara uymadıkları gerekçesiyle 
ceza yazıldı.

“TUZAK” İDDİASI
Bu denetimlerin ardından, sürücülerden 
Umut Mansuroğlu kendisine kesilen 
cezaya itiraz etti. 
Mansuroğlu, yaya geçidinde yayaya yol 
vermediği gerekçesiyle drone aracılı-
ğıyla 3.135 TL’lik bir para cezası aldığı-
nı belirtti. 
Ancak kendisinin sürekli olarak yaya-
lara yol veren biri olduğunu ifade eden 
Mansuroğlu,“Drone ile ceza yazılmış. 
Buna nasıl itiraz edebilirim? Drone 
kayıtlarını görmek istiyorum. 
Çünkü ben yayaya yol veren birisiyim. 
Ben geçmeye çalışırken yaya yolun 
kenarına yeni gelmiş olabilir” dedi.
 Sosyal medyada bu konuyla ilgili 
yorum yapan bazı kullanıcılar ise, özel-
likle Konyaaltı bölgesinde sürücülere 
“tuzak” kurulduğunu iddia etti. 

İDDİALARA YALANLAMA
Emniyet kaynakları ise bu tür iddiaları 
yalanladı. Antalya İl Emniyet Müdürlü-
ğü’nden yapılan açıklamada, denetimle-
rin tamamen kamera ve drone görüntü-
lerine dayanarak yapıldığı ve cezaların 
belirli kurallar çerçevesinde kesildiği 
belirtildi. Ayrıca, yaya geçidi denetim-
lerinin yayaların güvenliğini sağlamak 
amacıyla artırıldığı, herhangi bir “tu-
zak” kurma amacının bulunmadığı ifade 
edildi. Emniyet yetkilileri, sürücülerin 
yaya geçitlerinde yavaşlayarak yayalara 
öncelik tanımasının yasal bir zorunluluk 
olduğunu hatırlatarak, bu denetimlerin 
vatandaşların can güvenliğini sağlamak 
adına devam edeceğini vurguladı.

YAYA GEÇİTLERİ BELLİ DEĞİL
Diğer taraftan sürücüler yaz ayları-
nın sıcak geçmesinin ardından yaya 

yollarının ve “yaya öncelikli” uyarı 
yazısının silindiğini, denetimlerin de 
genelde burada yapıldığını ve yaya 
yolunu görmekte zorlandıkları için ceza 
yazılmasından şikâyet etti. Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi Trafik Denetleme 
Şube Müdürlüğüne seslenen sürücüler, 
Antalya’daki tüm yaya yollarının ve 

uyarı yazılarının yeniden daha belirgin 
hale gelmesini istedi. Bu tür durumlar 
için vatandaşlardan sık sık şikayetler 
aldıklarını ifade eden Antalya Kent 
Konseyi Başkanı Semanur Kurt, “Yaya 
yollarının çizgilerinin belirgin olması 
gerekir. Ara refüjlerin de boyanmalıdır. 
Park yasaklarına dikkat eden yok. Zaten 
trafik içinden çıkılmaz bir durum aldı. 
Antalya’da trafiği rahatlatmak istiyor-
sak bunları acilen önlemeliyiz” sözleri-
ne yer verdi. 

SORUNLAR ÇÖZÜLMÜYOR
Kentsel dönüşümün Antalya trafiğinin 
rahatlatılması için bir fırsat olduğunu 
dile getiren Kurt, “Ama ada bazında 
değil de parsel basında kentsel dönüşüm 
yapılıyor. Yıkılan binanın aynısı geri 
yapılıyor. Yeni bir planlama yapılası 
gerekir. Ne trafik sorunu ne de park 
sorunu çözülüyor. 
Çevre düzeni de oluşmuyor. Ada 
bazında kentsel dönüşümler yapmamız 
gerekir. Antalya’da uçak kaçırır hale 
geldik. Bu sorunun çözülmesi için tüm 
paydaşlar taşın altına eline koysun. 
Yaya yollarda ne kadar ceza yazılaca-
ğını dahi gösterilmesi gerekir. Kimse 
bunu bilmiyor.
 Çok büyük göç aldık. Her kesimden 
insan bu şehirde yaşıyor. Orada bir 
ceza yazılacaksa bunun açık ve net bir 
şekilde göstermeliyiz” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL HABER

Sürücülere tuzak mı kuruluyor

Antalya’da son günlerde artan yaya geçidi denetimleri, 
sürücüler ve vatandaşlar arasında tartışmalara neden oldu. 

Bası sürücüler, ceza yazmak için tuzak kurulduğunu ileri 
sürdü. Emniyet kaynakları ise iddiaları yalanladı.

Görünmez geçitler

ANTALYA Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği İl Müdürlüğü, Demre ilçesin-
deki Kapaklı Mahallesi sınırları içerisinde 
yer alan “Kapaklı Mahallesi Doğusu Doğal 
Sit Alanı”na ilişkin önemli bir koruma 
statüsü değişikliğini duyurdu. Alan “Doğal 
Sit-Sürdürülebilir Koruma ve Kontrollü 
Kullanım Alanı” olarak tescillendi. Söz 
konusu tescil işlemi, 27 Ekim 2017 tarihli 
ve 30223 sayılı ResmiGazete’de yayım-
lanan “Korunan Alanların Tespit, Tescil 
ve Onayına İlişkin Usul ve Esaslara Dair 
Yönetmelikte Değişiklik Yapılmasına Dair 
Yönetmelik” kapsamında yapıldı. Yönet-
meliğin 2. maddesinin (j) bendine göre, 
anıt ağaçlar hariç, tabiat varlıkları ve doğal 
sit alanlarının tescil kararlarının ResmiGa-
zete’de yayımlanması ve Çevre, Şehircilik 
ve İklim Değişikliği Bakanlığı’nın internet 
sitesinde bir ay süre ile duyurulması ge-
rekiyor. Bu kapsamda, Kapaklı Mahallesi 
Doğusu Doğal Sit Alanı’nın tescil duyu-
rusu, Bakanlığın internet sitesinde bir ay 
boyunca erişime açık olacak. 
n ERTUĞRUL GÜN 

KAPAKLI MAHALLESİ
KORUMAYA ALINDI

KEPEZ Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü 
ekipleri, yağmur sularını taşıyan mazgalla-
rı hummalı bir şekilde temizlemeye devam 
ediyor. İlçede; yağmur suyunun getirdiği 
kum, taş, toprak ve çöplerle dolan maz-
gallar belediye ekipleri tarafından tek tek 
temizleniyor. Kepez Belediyesi, bugüne 
kadar Düdenbaşı, Teomanpaşa , Altınova 
Sinan, Altınova orta, Göksu, Baraj, Hüsnü 
Karakaş , Güneş Habibler, Mehmet Akif 
Ersoy, Emek, Karşıyaka, Sütçüler, Barış, 
Gündoğdu ve Kuzeyyaka Mahallesin-
deki cadde ve sokaklar üzerinde mazgal 
temizliği yaptı. Fen İşleri Müdürlüğü 
ekipleri, su taşkınlarını önleyen temizlik 
çalışmalarını bu hafta Yeni Mahalle de sür-
dürdü. Çalışmalar kapsamında mazgallar 
kaldırılarak, yağmur suyunun kanal içine 
taşıdığı kum, taş, toprak ve çöpler titizlikle 
temizlendi.   Kepez Belediyesi 12 Şubat’ta 
yaşanan sel felaketinin bir daha yaşanma-
ması için ilçenin dört bir tarafında çalış-
malarını sürdürüyor. Ay Deresi’nin Güneş 
Mahallesi bölümünde yağmur suyu drenaj 
kanalı inşa edildi.  İlçeyi ikiye bölen ve 
yaklaşık uzunluğu 14 kilometre olan DSİ 
kanalı çamurdan, çöplerden ve bitkilerden 
temizlenirken, kanalın koruma duvarında 
bakım ve onarım çalışması yapıldı. Kepez 
Belediyesi, bir yandan su baskınlarını 
önlemek için mevcut giderlerin temizliğini 
yaparken, bir yandan da yağmur suyu dre-
naj hattı çalışmalarını aralıksız sürdürüyor.  
n BÜLTEN/ KEPEZ BELEDİYESİ 
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Süper Lig 2024-2025 sezonunun 
11’inci haftasında Antalyaspor, 
büyük umutlarla çıktığı Sam-
sunspor deplasmanından puan-

sız ayrıldı. 2-0 kaybedilen Samsunspor 
mücadelesinin ardından ligde 6 mağlu-
biyet, 3 beraberlik 2 de galibiyet alan 
kırmızı beyazlılar, 11 puanla 11’inci 
sırada yer aldı. Taraftarlar ise kulübün 
resmi sosyal medya hesaplarını yorum 
yağmuruna tutarak Alex’in istifasını 
istedi. İstifa çağrılarına cevap veren An-
talyaspor’da Teknik Sorumlu Mehmet 
Aurelio “Şu anda ‘istifa’ gibi bir düşün-
cemiz yok” diyerek Alex’in görevinin 
başında olduğunu belirtti.Süper Lig 
2024-2025 sezonunun 11. haftasında, 
Antalyaspor Samsunspor deplasmanın-
da beklenmedik bir mağlubiyet yaşadı. 
Karadeniz ekibi Samsunspor, ligde 
başarılı performansını sürdürerek 11. 
haftada zirve takibini sürdürdü. Maçın 
başlama düdüğünden itibaren Antal-
yaspor’a karşı baskılı bir oyun sergi-
leyen Samsunspor, oyunun kontrolünü 
elinde tutmayı başardı. Samsunspor, ilk 
yarının ortalarına doğru özellikle sol ka-
nattan geliştirdiği ataklarla Antalyaspor 
savunmasını zorladı.

HAKEM PENALTI VERMEDİ
Maçın 25. dakikasında, Samsunsporlu 
oyuncu Emre Kılınç, ceza sahasında 
yerde kalınca Samsunspor oyuncula-
rı penaltı itirazında bulundu. Maçın 
hakemi Direnç Tonusluoğlu, pozisyonu 
VAR’dan izlemeye karar verdi. Ekran 
başında uzun süren bir inceleme gerçek-

leştiren hakem, sonunda penaltı olma-
dığına kanaat getirerek oyunun devam 
etmesine karar verdi.İlk yarının son-
larına doğru Samsunspor, aradığı golü 
buldu. 45. dakikada gelişen Samsunspor 
atağında, sol kanattan ileri çıkan Bola, 
penaltı noktasına doğru bir orta açtı. 
Savunmadan seken topu kontrol eden 
Mouandilmadi, sağ tarafında bekleyen 
Holse’ye yerden pasını verdi. Holse, hiç 
beklemeden sol ayağıyla şutunu çekti 
ve topu kaleci Piric’in sağından ağlarla 

buluşturdu. Bu golle Samsunspor ilk 
yarıyı 1-0 önde kapattı.

ÇABALAR YETERSİZ KALDI
İkinci yarıya da hızlı başlayan Sam-
sunspor, oyunun hakimiyetini sürdür-
dü ve Antalyaspor’un ataklarına izin 
vermedi. 49. dakikada Samsunspor, 
farkı ikiye çıkaran golü buldu. Sağdan 
gelişen atakta Schindler’in taç atışında, 
ceza sahası içinde topla buluşan Mou-
andilmadji, sırtı dönük pozisyonda arka 
direğe doğru bir orta yaptı. Dimata, topa 
iyi bir zamanlamayla hareketlenerek 
göğsüyle dokundu ve meşin yuvarlağı 
ağlarla buluşturdu. Bu golle skor 2-0’a 
geldi.Samsunspor’un ikinci golünden 
sonra Antalyaspor toparlanmaya çalışsa 
da aradığı golü bir türlü bulamadı. Ma-
çın ilerleyen dakikalarında Antalyaspor 
teknik ekibi, oyuna müdahale ederek 
oyuncu değişiklikleriyle hücum hattını 
güçlendirmeye çalıştı. 

ALEX’E “İSTİFA” ÇAĞRISI
Maçın bitiş düdüğüyle birlikte Sam-
sunspor sahadan 2-0’lık galibiyetle 
ayrılırken, taraftarlar ve futbolcular 
büyük bir sevinç yaşadı. Samsunspor, 
bu sonuçla puanını 23’e yükselterek 
liderlik yarışını sürdürdü. Öte yandan, 
Antalyaspor’un aldığı bu mağlubiyet, 
ligdeki kötü gidişatını sürdürmesi ve 
sadece 11 puanda kalması taraftarlar 
arasında tepkiyle karşılandı. Sam-
sunspor deplasmanından 2-0 mağlup 
ayrılan Antalyaspor, Süper Lig’de 6 
mağlubiyet, 3 beraberlik ve 2 galibiyet-

le 11 puanda kaldı ve 11. sıraya yerleşti. 
Bu durum, taraftarlar arasında hayal 
kırıklığına neden olurken, teknik direk-
tör Alex’in geleceği üzerine tartışmalar 
da arttı. Antalyaspor’un resmi sosyal 
medya hesaplarından paylaşılan maç 
sonucunun altını yorum yağmuruna 
tutan taraftarlar Alex’e yönelik “istifa” 
çağrısında bulundu. 

MAÇIN KONTROLÜNÜ KAYBETTİK 
Trendyol Süper Lig’in 11. haftasında 
konuk olduğu Samsunspor’a 2-0 yeni-
len ONVO Antalyaspor’un yardımcı 
antrenörü Mehmet Aurelio, “İkinci 
golden itibaren bütün oyun düzenimizi 
kaybetmiş olduk.” dedi.Maçın ilk yarı-
sında kontrolün kendilerinde olduğuna 
işaret eden Aurelio, “Aslında yediğimiz 
ilk gole kadar maçın kontrolünü elimiz-
de bulunduruyorduk. Düzenli bir maç 
görüntüsü vardı. İlk golden itibaren ta-
kımımız oyun düzenini kaybetti. İkinci 
golden itibaren bütün oyun düzenimizi 
kaybetmiş olduk. Maçın sonuna kadar 
oyunu elimize almaya zorlandık.” ifade-
lerini kullandı.

İSTİFA DÜŞÜNCEMİZ YOK
Aurelio, istifa gibi bir düşüncelerinin 
olmadığına işaret ederek, “Şu anda ‘is-
tifa’ gibi bir düşüncemiz yok. Lig uzun 
bir süreç. Akdeniz derbisinde Alan-
yaspor’u yendik. Önümüzdeki hafta da 
Bodrumspor’u ağırlayacağız. O maça 
iyi hazırlanıp kazanmayı istiyoruz.” 
şeklinde konuştu. 
n ERTUĞRUL GÜN

ALEX 
ISTIFA 
ETMIYOR 

TARAFTAR YENIDEN ÇAĞRI YAPTI AMA

Antalyaspor’un resmi hesaplarından paylaşılan maç sonucunun altına yorum yağ-
dıran taraftarlar, Teknik Direktör Alex’i istifa çağırdı. Teknik Sorumlu Mehmet Aure-
lio ise “Şu anda ‘istifa’ gibi bir düşüncemiz yok. Alex’in görevinin başında…” dedi

Mehmet 
Aurelio

İTALYA’DA haziran ayında yapı-
lacak Down Sendromlular Avrupa 
Oyunları (Trisome European Games) 
hazırlıklarının ilk etabını Antalya’nın 
Alanya İlçesinde gerçekleştiren milli 
takımda antrenör Kamile Taş, AA 
muhabirine yaptığı 
açıklamada, yaklaşık 
6 yıl önce basket-
bolla tanışan down 
sendromlu çocuk-
ların kısa sürede 
önemli başarıla imza 
attığını dile getirdi.
İtalya’da gelecek yıl 
haziranda yapılacak 
organizasyona ayda 
en az bir kere kamp 
yaparak hazırlan-
mayı ve 8 sporcuyla 
şampiyonaya git-
meyi planladıklarını 
anlatan Taş, “İtal-

ya’da hedefimiz şampiyonluk. Son 
şampiyonada finali bir sayı ile kay-
bettik. Bu kez şampiyonluğa daha 
yakın olduğumuzu düşünüyorum. 
Bunun için de çok iyi çalışıyoruz.” 
değerlendirmesinde bulundu.

BOMBA GİBİYİZ
Mili oyuncu 
Eren Yılmaz ise 
antrenmanların 
çok iyi geçtiği-
ni vurgulayarak 
“Bomba gibiyiz.” 
dedi.”Burası kurtlar 
sofrası. İtalyanlar 
beklesin. Yenmeye 
geliyoruz.” ifadesini 
kullanan Eren, “En 
son bir sayıyla şam-
piyonluğu kaybettik. 
Kupayı kazanarak 
gelmek istiyoruz.” 
diye konuştu. n AA

HEDEFLERİ ŞAMPİYONLUK
Down Sendromlular Basketbol Milli Takımı Antrenörü 
Kamile Taş, daha önce ikincilik kupası aldıkları organi-
zasyonda “bu kez” şampiyonluk istediklerini söyledi.

ULUSLARARASI Görme Engelliler 
Spor Federasyonu (IBSA) tarafından 
düzenlenen Avrupa Futsal Şampiyona-
sı Antalya’da başladı.Türkiye Görme 
Engelliler Spor Federasyonunun ev 
sahipliğinde Antalya Spor Salonu’nda 
düzenlenen şampiyonada, Türkiye’nin 
yanı sıra İspanya, Ukrayna, İngiltere ve 
İtalya mücadele ediyor.Organizasyonun 
ilk maçında Türkiye ile İspanya karşı 
karşıya geldi. Karşılaşmanın ilk yarısını 
2-0 önde kapatan Türkiye, ikinci yarıda 
kalesinde gördüğü gollerle müsabakadan 
3-2 mağlup ayrıldı.Şampiyonada grup 
maçlarının ardından 10 Kasım’da final 
ve sıralama maçları oynanacak.Türkiye 
Görme Engelliler Spor Federasyonu 
Asbaşkanı Mustafa Kandemir, şampiyo-
naya 5 ülkenin katıldığını söyledi.Milli 
takımın şampiyonaya iyi hazırlandığını 
belirten Kandemir, hedeflerinin kürsüye 
çıkmak olduğunu söyledi. n AA

IBSA Avrupa Futsal 
Şampiyonası başladı

13. FAI Dünya Yamaç Paraşütü Hedef 
Şampiyonası’nın test yarışması (CAT1) 
Alanya’da  yapıldı. Yarışmaya ALKÜ 
öğrencilerinin başarısı ve verdikleri 
destekler damga vurdu. 13. FAI Dünya 
Yamaç Paraşütü Hedef Şampiyonası Test 
Yarışması (CAT1) yedi ülkeden 40 spor-
cu katılımıyla 1-3 Kasım tarihleri arasın-
da gerçekleştirildi.   Kadınlar, erkekler 
ve takımlar kategorilerinde yapılan test 
yarışmasında erkekler yarışmasında Türk 
Sporcular kürsünün ilk üç sırasında yer 
alırken, ALKÜ Spor Bilimleri Fakültesi 
öğrencilerinden Ali Yılmazoğlu ikinci, 
Ali Zaimoğlu ise üçüncü oldu. Ayrıca 
takımlar yarışmasında Ali Yılmazoğlu 
ve Ömer Faruk Karaoğlan’ın yarıştığı 
takım birinci olurken Ali Zaimoğlu’nun 
bulunduğu takım ise ikincilik elde etti. 
ALKÜ Rektörü Prof. Dr. Kenan Ahmet 
Türkdoğan, yamaç paraşütü alanında en 
üst düzey yarışma olan 13. FAI Dünya 
Yamaç Paraşütü Hedef Şampiyonası’nın 
2025 yılında Alanya’da yapılacağını 
hatırlatarak, şampiyonaya büyük bir ha-
zırlık içinde olduklarını söyledi.  n İHA 

Yarışmada
ALKÜ Farkı   

KUMLUCA ilçesinde 24 Kasım Öğ-
retmenler Günü dolayısıyla düzenlenen 
öğretmenler arası voleybol turnuvası 
başladı.Kumluca İlçe Milli Eğitim Mü-
dürlüğü tarafından 24 Kasım Öğretmen-
ler Günü dolayısıyla ilçede görev yapan 
öğretmenler arasında voleybol turnuvası 
düzenlendi. Öğretmenlerden oluşan 8 
voleybol takımının birinci olmak için 
mücadele edeceği turnuva 22 Kasım’da 
sona erecek. Final karşılaşmasında şam-
piyon olan veya dereceye giren takımlara 
24 Kasım Öğretmenler Günü’ndeki 
törende ödülleri verilecek. n DHA 

Kumluca’da 
öğretmenler arası 
voleybol turnuvası
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Belediye Başkanı Ümit Uysal, 
10 Kasımların bir anma olduğu 
kadar bir gelecek kurgusunun, 
hayalinin de ifadesi olduğunu 

söyledi. Başkan Uysal, “Bizim Atatürk 
sevgimiz, bizim vatan sevgimiz, bizim 
anmalarımız, bayramlarımız daha çok 
geçmişe dair olduğu kadar daha da fazla 
geleceğe dairdir” dedi. Uysal, bu nedenle 
her 10 Kasım’da, her bayramda Muratpa-
şa’da bir araya geldiklerini dil getirirken 
tüm kent sakinlerini yürüyüşe davet etti. 
Muratpaşa Belediyesi’nin, kent meyda-
nından başlayacak Ata’ya saygı yürüyüşü 
Prof. Dr. Erdal İnönü Kent Parkı’nda sona 
erecek. Yürüyüş yaklaşık 4 kilometre 
sürecek. n BÜLTEN/MURATPAŞA 
BELEDİYESİ 

Ata’ya saygı 
yürüyüşü

Muratpaşa Belediyesi, Büyük Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün vefatı-
nın 86, yıl dönümü nedeniyle Ata’ya saygı yürüyüşü düzenliyor. Yürüyüş, 10 
Kasım Pazar günü saat 18.00’de Atatürk Kent Meydanı’ndan başlayacak.

Döşemealtı Sanayici ve İş İnsanları Derneği 
(DÖSİAD), Genişletilmiş Üye Toplantısı 
dernek binasında yapıldı. Toplantıya konuk 
olarak Antalya Ticaret ve Sanayi Odası 
(ATSO) Başkanı Yusuf Hacısüleyman 
katıldı. Antalya Organize Sanayi Bölgesi 
Başkanı Hasanali Gönen ve üyelerin de 
yer aldığı buluşmada, ekonomi konuşuldu. 
Konukları karşıladıktan sonra konuşmasını 
yapan DÖSİAD Başkanı Gültekin Gencer, 
ATSO’nun vefat eden başkanı Ali Bahar’ı 
andı. Daha sonra dernek çalışmaları 
hakkında bilgi veren DÖSİAD 
Başkanı Gencer, “7 arkadaş-
la kurduğumuz derneğimiz 
bugün 180’den fazla üyeye 
sahip. İlçenin ilk sivil toplum 
kuruluşu olmanın gururunu 
yaşıyoruz. Bugüne kadar 19 
ülke ile istişare yaptık. Bundan 
sonda da çalışmalarımıza devam 

edeceğiz. Amacımız ilçemizin, kentimizin 
ve ülkemizin kalkınması” dedi.
YEREL İŞLETMELER DESTEKLENMELİ 
DÖSİAD Başkanı Gültekin Gencer’in ardın-
dan davetlilere seslenen ATSO Başkanı Yu-
suf Hacısüleyman, Döşemealtı’nın stratejik 
konumunun Antalya sanayisi için önemine 
vurgu yaparak, sürdürülebilir büyüme ve 
yenilikçi iş modellerinin bölgeye katacağı 
değeri belirtti. Hacısüleyman, yerel işlet-

melerin desteklenmesinin yalnızca 
bölgesel kalkınmayı değil, An-

talya’nın genel ekonomik per-
formansını da olumlu yönde 
etkileyeceğine dikkat çekti.  
Gecenin sonunda DÖSİAD 
Başkanı Gültekin Gencer, 
günün anısına ATSO Baş-

kanı Yusuf Hacısüleyman’a 
Döşemealtı Halısı hediye etti. 

n MEHMET DOĞAN 

DÖSİAD’ın konuğu Hacısüleyman oldu
DÖSİAD Genişletilmiş Üye Toplantısının konuğu ATSO Başkanı Yu-
suf Hacısüleyman oldu. DÖSİAD’ın tarihçesinden bahseden Baş-
kan Gencer, “İlçenin ilk STK’sı olmanın gururunu yaşıyoruz” dedi 

GAZİ Mustafa Kemal Ata-
türk’ün sonsuzluğa uğurla-
nışının 86. yılında, Antalya 
Genç İş İnsanları Derneği 
(ANTGİAD) Yönetim Ku-
rulu Başkanı Ercan Yavaş ve 
dernek üyeleri, Anıtkabir’i 
ziyaret etti. Cumhuriyet 
değerlerine ve Atatürk’ün 
ideallerine bağlılıklarını ifade 

etmek amacıyla düzenlenen 
bu ziyarette, ANTGİAD he-
yeti Ata’nın manevi huzurun-
da saygı duruşunda bulunarak 
şükranlarını sundu.Ziyaret 
kapsamında, ANTGİAD Yö-
netim Kurulu Başkanı Ercan 
Yavaş, Anıtkabir Şeref Defte-
ri’ne Atatürk’e derin bağlılık 
ve minnet duygularını içeren 

bir mesaj yazdı. Mesajında 
Atatürk’ün gençliğe duydu-
ğu güveni ve Cumhuriyet’in 
geleceğini genç kuşaklara 
emanet edişini vurgulayan 
Yavaş, ANTGİAD olarak 
Atatürk’ün ‘Ey yükselen 
yeni nesil, gelecek sizindir’ 
sözüne inançlarını yineledi. 
Atatürk’ün gösterdiği çağdaş 

uygarlık yolunda ilerlemenin, 
bilimin ve aklın rehberliğinde 
güçlü ve modern bir Türki-
ye yaratma sorumluluğunu 
omuzladıklarını belirten 
Ercan Yavaş, genç iş insanları 
olarak Türkiye’yi aydınlık 
yarınlara taşıma kararlılığı 
içinde olduklarını ifade etti. 
n MURAT ŞENTÜRK 

ANTGİAD üyeleri Anıtkabir’e gitti

KÜLTÜR ve Turizm Ba-
kanlığı tarafından düzen-
lenen Antalya Kültür Yolu 
Festivali’nin ikinci gününde 
sahne alan Ebru Yaşar, on 
binlerce Antalyalıya unu-
tulmaz bir akşam yaşattı.
Konyaaltı Beach Park’ta 
kurulan sahnede konser 
veren şarkıcı Ebru Yaşar, 
şarkılarını dinleyicilerle hep 
bir ağızdan söyledi. Sanatçı, 
‘Cumartesi, Ben Ne Yan-
gınlar Gördüm, Havadan 

Sudan, Kalmam’ gibi şar-
kılarının yanı sıra, Roman 
havaları ve türkülerle de 
alanı dolduran kalabalığı 
coşturdu. Halaylar çeken 
Antalyalılar gönüllerin-
ce eğlendi.Yaşar sahnede 
yaptığı konuşmada, “Yaşat-
tığınız bu akşam için çok 
teşekkür ediyorum. Hatıra-
larımda unutulmaz bir yer 
aldınız. İyi ki gelmişim, ‘iyi 
ki’lerimden birisi oldunuz 
bu akşam” dedi. n DHA 

İyi ki gelmişim!
 

ANTALYA Kültür Yolu 
Festivali kapsamında sanat 
galerileri de hareketlendi. 
Antalyalı sanatseverler, 
koleksiyon eserlerinden 
oluşan ‘İzler’ adlı resim 
sergisinde buluştu. Sanat 
Danışmanı Himmet Öcal’ın 
küratörlüğünde sanata 
kapısını açan bir otelin 
bünyesindeki özel galeride 
açılan ‘İzler’ adlı sergide 
yer alan ve birçoğu hayat-
ta olmayan ressamlara ait 
özel koleksiyon eserlere, 

sanatçı ve sanatseverler 
yoğun ilgi gösterdi. Öcal, 
“Sanat insanlara sevgi verir. 
Dünyanın her ülkesinde 
sanatçı ve sanat eserlerine 
değer veriliyor, devletler 
destekliyor. 
Ülkemizde ise bakıyoruz 
pazar yerlerinde bile sanat 
eserleri yerde geziyor. 
Sanatçıyı desteklemek, 
sanatı sevdirmek, yaygın-
laşmasını sağlamak asıl 
devletin görevidir” dedi. 
n DHA 

Festivalde İzler sergisi

AKDENİZ Üniversitesi (AÜ) 
Güzel Sanatlar Fakültesi 
(GSF) Seramik Bölümünden 
Öğr. Gör. Emel Mülayim, 
Kültür ve Turizm Bakanlı-
ğı’nın Antalya’da başlattığı 
‘Kültür Yolu Festivali’ kapsa-
mında seramik çalışmalarını 
sergiledi. Mülayim, “Her yaş 
grubu insanın ken-
dinden izlenimler 
bulabileceği bu 
figürler, bize 
toplumdaki 
sosyolojik 
ve psikolo-
jik birtakım 
sorgulatmalar 

yaratarak aslında duyguları-
mıza da dokunuyor. Seramik 
astar boyalarıyla maskeleyip 
figür tekniği ile şekillendirdi-
ğim, üzerinde yaşamın halle-
rini sorguladığım eserlerimi 
inceleyen, kendisinden 
izler bulabiliyor, kendisiyle 
yüzleşebiliyor” dedi.Aile 

ve yüreğin göçü gibi kav-
ramları da sorgu-

latan bir izlenim 
içeren eserlerin 
yer aldığı sergi 
10 Kasım Pazar 
gününe kadar 
açık kalacak. 

n DHA 

Mülayim’den seramik sergisi




